

My family have had the pleasure of owning this house since 2007. It has been our holiday home and we have enjoyed every minute of being here. Sadly, it is now for sale to another family to enjoy.

St Julien aux Bois is a very peaceful village with lovely people. You are in rural France with so many places to visit nearby. The vineyards of Cahors, Argentat, Tulle, Brive, Salers, Rocamadour and the Massif Central, to name a few. To live here, to relax here or to have holidays here, this is a truly wonderful region of France. The air is clean, the roads quiet, the lakes and rivers clean and fresh.

Please contact me for further details of the sale. Thank you.



Cette maison est à vendre.
This house is for sale.
Dieses Haus steht
zum Verkauf.
Dit huis is te koop.

TEL: 0044 (0) 7875 491 924
email:
neil.wright60@hotmail.com

Ma famille a eu le plaisir de posséder cette maison depuis 2007. C'est notre maison de vacances et nous avons apprécié chaque minute d'être ici. Malheureusement, il est maintenant en vente dans une autre famille. St Julien aux Bois est un village très paisible avec des gens charmants. Vous êtes en France rurale avec tant de lieux à visiter à proximité. Les vignobles de Cahors, Argentat, Tulle, Brive, Salers, Rocamadour et le Massif Central, pour n'en nommer que quelques-uns. Vivre ici, se détendre ici ou passer des vacances ici, c'est une région vraiment merveilleuse de la France. L'air est pur, les routes calmes, les lacs et les rivières propres et frais. S'il vous plaît contactez-moi pour plus de détails sur la vente. Je vous remercie.



Please contact me by email:
neil.wright60@hotmail.com
Bitte kontaktieren Sie mich per E-Mail:
neil.wright60@hotmail.com
S'il vous plaît contactez-moi par email:
neil.wright60@hotmail.com
Neem contact met mij op per e-mail:
neil.wright60@hotmail.com
Por favor, póngase en contacto conmigo por correo electrónico:
neil.wright60@hotmail.com
Vi prego di contattarmi via e-mail:
neil.wright60@hotmail.com

